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انتقاد پژمان بازغی از فسادهای مالی در سینما
<;br&#47>.بازیگر مطرح کشور گفت: سینما هم مثل ورزش و سایر حوزهها تبدیل به صنعتی شده که حجم زیادی از پول در آن جریان دارد

به گزارش سایت خبری پرسون، پژمان بازغی در برنامه هفت با عنوان اینکه سینما هم مثل ورزش و سایر حوزهها تبدیل به صنعتی شده که حجم زیادی
از پول در آن جریان دارد.

او افزود: متاسفانه به نظر میرسد هرکسی پول بیشتری دارد زودتر به موفقیت میرسد. باید موضوع فسادهای مالی در سینما را جدی گرفت.


